

**吉隆坡暨雪兰莪中华总商会（隆雪中总）**  
**商团/公司会员委托代表通知书**

我会 / 我司 \_\_\_\_\_ 决定委托(中) \_\_\_\_\_

(英) \_\_\_\_\_ 先生 / 女士 (身份证号码) \_\_\_\_\_ 代表

出席隆雪中总 2024 年常年会员大会及投票选举 2024-2027 年度董事。谨此通知。

\_\_\_\_\_  
商团 / 公司签名及盖章\*

姓名 : \_\_\_\_\_

日期 : \_\_\_\_\_

会员号码: \_\_\_\_\_

地址: \_\_\_\_\_

电话: \_\_\_\_\_ 电邮: \_\_\_\_\_

\*备注:

- (i) 商团会员须以会长或其以书面授权的代表签名为准。
- (ii) 商团及公司会员之合法代表，乃以其在本会登记并刊登于【会员名册】及会员证之授权代表为准。若商团与公司欲委托代表以取代其合法代表出席常年会员大会，须于 **2024 年 9 月 3 日(星期二) 中午 12 时正** 以前把此通知书以快递、挂号邮寄至或亲交到本会秘书处，逾期恕不接受。
- (iii) 会员大会当天，受托人将取代原合法代表。
- (iv) 不接受通过传真及 / 或其他电子方式之委托代表通知书。
- (v) 任何修（涂）改，须在旁签署，方为有效。否则，该项更改无效。

**KLSCCCI's PROXY FORM FOR  
TRADE ASSOCIATION / CORPORATE MEMBER**

This is to inform you that our Association / Company (Name) \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_ hereby appoint Mr. / Miss / Mdm.(Name in Chinese) \_\_\_\_\_ (Name in  
English) \_\_\_\_\_ (NRIC No. \_\_\_\_\_) as our proxy to  
attend 2024 Annual General Meeting of the Chinese Chamber of Commerce & Industry of Kuala  
Lumpur & Selangor and to vote on our behalf in the election of Council Members for year 2024-2027.

\_\_\_\_\_  
Official stamp & Signature by authorised signatory \*

Name : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

Membership No. : \_\_\_\_\_

Address : \_\_\_\_\_

Tel. No. : \_\_\_\_\_ E-mail : \_\_\_\_\_

\* Remarks:

- (i) For trade association member, the authorised signatory should be the President or any person who has his written authorisation.
- (ii) Any trade association or corporate member who wishes to be represented by a proxy shall deliver this proxy form to the Secretariat of KLSCCCI by hand, courier or registered post before **12:00 noon on 3<sup>rd</sup> September 2024 (Tuesday)**, failing which the Authorised Representatives of trade associations or corporates shall be those as stated in the KLSCCCI List of Members and KLSCCCI Membership Cards.
- (iii) A proxy will supersede the original authorised representative at the AGM.
- (iv) Proxy form transmitted / received by facsimile transmission and / or any other electronic means will not be accepted.
- (v) Any alteration must be verified by the authorized signatory, otherwise the alteration is void.